

D'Alamanda @ Pudu Impian Joint Management Body JMB 541/2009

D'Alamanda Condominium Management Office

B-06-01, PUDU IMPIAN IV, 2. JALAN PUDU IMPIAN, 56100 KUALA LUMPUR

TEL.: +603-9283 6018 FAX: +603-9283 6119 EMAIL: management@dalamandacondo.com

Managed by: **Stratified Property Management Sdn Bhd**



URGENT NOTICE

TO : ALL PURCHASERS OF D'ALAMANDA @ PUDU IMPIAN PROPERTY

FROM : THE MANAGEMENT

DATE : 19th NOVEMBER 2013

SUBJECT : **DBKL'S ASSESSMENT RATE HIKE** 吉隆坡市政厅产业重新估值

Dear Sir/Madam,

As we strongly object to the unreasonable reassessment by DBKL (City Hall), we now urge all owners of D'Alamanda to protest against DBKL's recent proposed sharp increase in property assessment taxes.

In order to meet the deadline set by DBKL, please complete and sign the attached protest letter and return the same to the Management Office via email/fax/by hand on or before **30/11/2013**. We will then collect and compile copies of all letters and forward to MP YB Tan Kok Wai to submit a consolidated objection to DBKL. Should you require further assistance, please feel free to call Mr Law/Mr Jimmy at 603-9283 6018.

Thank you.

The Management

紧急通知

敬请各位业主注意：

我们强烈反对吉隆坡市政厅的产业重新估值！因此我们促所有喜中林公寓业主集体抗议吉隆坡市政厅最近大幅调高不合理的产业年值评估税。

居于时间紧逼,请大家尽快填妥及签署抗议信,并于 **30/11/2013** 之前发送回管理处(通过电子邮件/传真亦可)。我们将收集所有信件并通过国会议员 YB 陈国伟于限期前提交给吉隆坡市政厅。如需要了解更多详情,请随时联络 603-9283 6018 (Mr Law / Mr Jimmy).

请您尽快采取行动,谢谢!

管理机构